
Душанка Мајкић 

1. Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1.  „Колико је локација у овом моменту спремно за књижење и које су то 

локације? Навести све локације појединачно. Груписати по ентитетској 

припадности. 

2.  Колико је локација у овом моменту које чекају укњижбу уз спровођење 

формално-правних радњи (усаглашавање катастарских и земљишно-

књижних евиденција)? Навести све локације појединачно. Груписати по 

ентитетској припадности. 

3. Колико је локација за које није прибављена земљишно-књижна 

документација (због непоштовања законских обавеза надлежних служби за 

катастар општина на којима се те локације налазе)? Навести све локације 

појединачно. Груписати по ентитетској припадности. 

4. Колико је локација за које није могуће уопште прибавити катастарску и 

земљишно-књижну документацију због недефинисаног земљишног обухвата 

од стране Заједничког штаба Оружаних снага БиХ?''  

Иницијатива упућена Колегијуму Секретаријата Парламентарне скупштине БиХ – 

„Евидентно је да се већ дужи период у ПСБиХ служи флаширана вода веома сумњивог 

квалитета (испоручилац изабран на тендеру). Тражим да се узорци свих врста воде за 

пиће који су набављени према посљедњем тендеру доставе надлежном заводу за 

здравствену заштиту, ради анализа квалитета воде за пиће која је у употреби. Тражим 

од Секретаријата Парламентарне скупштине БиХ да то питање покрене у најкраћем 

року и да обавијести Представнички дом о резултатима анализе.“ 


